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ZAPIS Z JEDNANi VALNE HROMADY

spoleönosti

eMan a.s.,

se sidlem U Pergamenky 1145/12, Ho1eovice, 170 00 Praha 7,

IO: 272 03 824,

zapsané v obchodnIm rejstHku vedeném Mëstsk’m soudem v Praze,

spisová znaka B 25330

(,,Spoleënost”)

konané dne 17.9.2024 oil 10:00 hod., v prostorách sidla Spoleénosti, na adrese U Pergamenky
1145/12, Ho1eovice, 170 00 Praha 7, (zasedacI mIstnost 1. patro).

JUDr. JiII Kunáek, jakoto osoba povéená k zahájenI a NzenI valné hromady do doby zvolenI
pedsedy valné hromady svolavatelem valné hromady (,,JiiI Kunáek”), zahájil valnou hromadu dne
17.9.2024 v 10:00 hod.

JiI Kunáek pivIta! üëastnIky valné hromady I da1I osoby pNtomné za üëelem zajitënI ádného
prilbéhu valné hromady Spo1enosti a konstatoval, e valné hromady se üéastni ëlenové
pedstavenstva Spoleénosti, élen dozorèI rady Spoleënosti a akcionái Spoleënosti, kteNjsou uvedeni
v listiné pItomn’ch, je tvoI Pflohu ë. 1 tohoto zápisu.

JiI Kunáek konstatoval, e na valné hromadé jsou pitomni akcionái nebo jejich zmodnénci, kteI
sv9mi hiasy reprezentujI vice ne 50 % vech hlasü akcionáIü Spoleénosti, a e vichni pHtomnI
akcionái mohou vykonávat hlasovacI právo. Dale konstatoval, e je1iko stanovy Spoleénosti
vyadujI pro usnáenIschopnost valné hromady pItomnost akcionáü, kteI disponujI alespoñ 50 %
vech hlasü akcionái opravnën’ch hiasovat, je valná hromada Spoleénosti podle Clánku 9 odst. 6
stanov Spoleönosti usnáenIschopná

Jii Kunáek dale konstatoval, e valná hromada Spoleënosti byla ádnè svolána v souladu se
stanovami Spoleénosti a s pIs1unmi ustanovenimi zákona ë. 90/20 12 Sb., o obchodnIch
spoleénostech a drustvech (zákon o obchodnIch korporacich), ye znénI pozdéjIch pedpisô
(,,ZOK”). Pozvánka na valnou hromadu byla dne 16.8.2024 zveejnéna v ObchodnIm véstniku
a na internetovch stránkách Spoleénosti, konkrétnë na adrese https://www.eman.cz/pro-investory/.
a to souasné s auditovanou vroënI zprávou Spoleénosti za rok 2023, zprávou dozoréi rady za rok
2023, véasnè doruëenmi protinávrhy akcionáü Spoleënosti a stanovisky pedstavenstva Spo1enosti
k témto protinávrhim. Rozhodn den pro üéast na valné hromadë byl v souladu se zákonn’mi
pravidly stanoven na 10.9.2024. Akcionái byli na tuto skuteénost, jako i smysi rozhodného dne,
upozornéni v pozvánce na valnou hromadu. TIm byly spinény poadavky zákona a stanov Spoleénosti
pro svolánI valné hromady.

Ke svoláni a ani da1Imu programu valné hromady Spoleënosti nebyly doposud akcionái vzneseny
ádné pfipominky ani dotazy.

JiN Kunáek peéet1 poadjednani valné hromady:
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1. Zahájeni valné hromady Spoleénosti; volba orgánü valné hromady;

2. VzetI na vèdomI zprávy dozoréI rady za rok 2023, projednánI iádné üëetnI závérky
Spolcénosti za rok 2023, zprávy nezávislého auditora o ovëIenI üéetnI závérky
Spoleënosti k 3 1.12.2023 a zprávy o vztazIch;

3. SchválenI I’ádné üëctnI závérky SpoIenosti za rok 2023;

4. RozhodnutI o naIoenI s hospodáiskm vsledkem Spoleënosti za rok 2023;

5. RozhodnutI o urëenI auditora pro rok 2024;

6. Závér Vatné hromady.

Jii Kunáek dale zrekapituloval, e akcionái pi prezenci obdre1i hlasovacI IIstky v obálce s
uvedenim poëtu h1asj a e samotné hlasováni bude probIhat odevzdánIrn vypinéného a podepsaného
hiasovacIho lIstku osobé povéené sbIránim hiasovacIch listkü.

JiI Kunáek pistoupiI k druhé éásti prvnIho bodu poadu jednánI valné hrornady — Volba orgánü
valné hromady.

Svolavatel peéet1 návrh usnesenI valné hromady:

Valná hromada Spole3nosti volI:

piedsedou valné hroinady JUDr. Jiifho Kunáka

• zapisovatelern valné hro,nady Mgr. Bc. Alexeje C’halupnika

• ovéiovatele,n :dpisu z valné hrotnadi JUDr. JiiIho Kunáka

• osoboupovéienozi séitánin? hlasii (skruktorem) JUDr. Jiliho Kuná.ka.

Pedseda tedy bude záioveñ ovélovatelern zápisu a osobou povéIenou sëItánIrn hlasi.

Vichni pIItoinnI akcionái Spoleénosti konstatovali, e nernajI v souvislosti s tIrnto bodern poadu
jednáni ãdné dotazy, nárriitky éi protinãvrhy.

Svolavatel konstatoval, e se nejprve hlasuje o pIIpadném protinávrhu akcionáe. Uplatnilo-li kjedné
zá1eitosti své návrhy éï protinávrhy vice akcionáü, hiasuje Se o da1Ich návrzIch a protinávrzIch k
projednávanérnu bodu v torn poadI, vjakérn byly pedloeny. NenI-li ádn takov návrh schválen,
hlasuje se o návrhu svolavatele valné hrornady. Jakrnile bude protinávrh nebo pedloen návrh
schválen, o da1ich návrzich ëi protinávrzIch k tomuto bodu se nehiasuje.

Následnë bylo pistoupeno k hlasováni o tornto bodu poadujednánI.

Svolavatel konstatoval, e pi hlasovánI o tornto návrhu byli na value hromadé pItornni akcionái,
ktei disponujI spoleénë 1.113.900 hlasy, co pedstavuje 56,83 % (zaokrouhlené) vech hiasa ye
Spoleënosti.

0 tomto návrhu bylo hlasováno s nãsledujicIm vs1edkem:

Pro: 1.113.900 hlasü, tj. 100% hlasé pHtomnch akcionáü



— —

mrn
Proti: 0 h1asii, tj. 0 % hiasü pNtomnch akcionáô

Zdrelo Se: 0 hiasci, tj. 0 % hiasü pNtomnch akcionáhi

Svolavatei uvedi, e vainá hromada zvoiiia 1.113.900 hlasy, tj. 100 % hiasü pNtomnch akcionáü
své orgány v navrhovaném s1oenI.

Proti pijatému usnesenI nebyl podán ádn protest.

Poté se zvolenI ãienové orgánii vainé hromady ujali sv”ch funkcI a podékovali za projevenou düvéru.

II.

Nové zvolen pedseda vainé hromady pistoupii k druhému bodu poadu jednánI vainé hromady —

VzetI na védomI zprávy dozorëI rady za rok 2023, projednánI iádné ñéetnI závérky Spoienosti
za rok 2023, zprávy nezivislého auditora o ovèienI i’iëetnI závérky Spoieënosti k 3 1.12.2023 a
zprávy o vztazIch.

Vainé hromadè je v souladu se zákonem pedkiádána zpráva dozorél rady. SouéástI zprávy dozorI
rady je I vyjádenI k ádné üéetnI závërce Spoieënosti a k návrhu na rozdéienI zisku Spoieénosti die
ustanovenI § 447 odst. 3 ZOK a ke zprávé o vztazIch die § 83 odst. I ZOK. Zpráva dozoréI rady byla
pubiikována na internetov’ch stránkách Spoleénosti https://www.eman.czlpro-investory/.

Pedstavenstvo Spoieénosti rovné pedkiádá valné hromadé k projednánI ádnou üéetnI závërku
Spoieénosti za rok 2023, zprávu nezávisiého auditora o ovëenI ñetnI závërky Spoleënosti
k31.12.2023, a zprávu ovztazIch, a to tak, e je vsouiadu sustanovenIm § 436 odst. 1 ZOK
pubiikovaio na internetov’ch stránkách Spoieénosti, konkrétné na adrese hps://w.eman.cz/pro
investory/jako souéást vyroénI zprávy Spoleénosti za rok 2023.

Vainá hromada Spoleénosti rozhoduje ye srnysiu ustanovenI § 421 odst. 2 pIsm. g) Zákona o
obchodnIch korporacIch a Clánku 9 odst. 7. pIsm. (f) stanov Spoleénosti o schválenI ádné üéetnI
závérky Spoleënosti.

Pedseda shrnui dü1eité informace z ádné üëetnI záverky Spoieénosti za rok 2023, zprávy
nezávisiého auditora o ovéenI üéetnI závérky Spoleènosti a zprávy o vztazIch. Zejména pak
akcionáe seznámil s následujIcImi üdaji:

Spoieénost za üëetnI obdobI roku 2023 dosáhla kiadného vsiedku hospodaenI, tedy zisku (po
zdanènI) ye vi 10.414.599,82 Kë.

Da1Imi dü1eitmi üdaji z ádné üéetnI závèrky jsou násiedujIcI üdaje:

Aktiva ceikem (v tis. Ké): 166 826

VlastnI kapitái ceikem (v tis. Ké): 70 150

Závazky celkem (v tis. Ké): 93 696

Vsiedek hospodaenI za üéetnI obdobI (v tis. Ké): 10 414

Spoieénost nechává povinné ovéit üéetnI závërku nezávisim auditorem. Vainá hromada Spoleénosti
schváiiia dne 27.6.2023 v souiadu s ustanovenIm § 17 odst. 1 zákona é. 93/2009 Sb., o auditorech
a o zmèné nékter’ch zákonü (zákon o auditorech), ye znënI pozdèjIch pedpisô (,,Zákon
o auditorech”), volbu auditora spoleénosti pro rok 2023, a to spoieénost Moore Audit CZ s.r.o.,
se sIdiem Karolinská 661/4, KariIn, 186 00 Praha 8, ICO: 092 75 444, zapsanou v obchodnIm rejstNku
vedeném Méstsk9m soudem v Praze, spisová znaka C 333691 (,,Auditor”). Pedkiádaná U.éetnI
závérka Spoieénosti za rok 2023 byla ovèena Auditorem dne 28.6.2024.
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Auditor k ñetnI závérce za rok 2023 uvedi vrok, die kterého ietnI závërka podává vérny a poctiv9
obraz aktiv a pasiv Spolenosti ke dni 3 1.12.2023 a nákladci a vnosü a vs1edku jejIho hospodaenI
za üetnI obdobI konIcI 31.12.2023 v souladu s eskmi ü&tnImi pedpisy.

Spoleënost je v souladu s ustanovenIm § 21 zákona . 563/1991 Sb., o üetnictvI, ye znënI pozdèjIch
pedpisü (,,Zákon o üëetnictvI”), povinna vyhotovit v’roènI zprávu, jejIm iiëe1em je ucelené,
vyváené a komplexne informovat o vvoji jejI vkonnosti, innosti a stávajIcIm hospodáském
postaveni. Dale je pedstavenstvo povinno v souladu s ustanovenIm § 82 ZOK vypracovat zprávu
o vztazIch, kteráje souèástf v9ronI zprávy.

Piedseda následné pi’edal slovo ëlenu dozorëI rady, panu Janu Hanzlovi, aby valnou hromadu
seznárnil s da1Imi skuteënostmi tkajicImi se pedmètnych dokurnentü.

Jan Hanzl peéeti zapis zjednánI dozorèI rady ze dne 13.8.2024, piem sdèlii, e mezi body
pIezkournané v rárnci rozhodnutI jediného elena dozorI rady bylo pezkoumánI üetnI závèrky
Spo1enosti za rok 2023, pezkoumánI návrhu pedstavenstva na rozdéleni zisku Spolenosti za rok
2023 a pfezkoumánI zprávy o vztazIch Spoleénosti za rok 2023. Uvedl, ejedin’ èlen dozorI rady
pezkouma1 üëetnI závérku Spo1enosti za rok 2023, piem ma za to, e etnh závërka podává
vérn a poctiv obraz o hospodaenI Spoleënosti,jejich aktivech a pasivech aje sestavena v souladu
s obecnë závaznmi právnImi pedpisy a doporuujeji valné hromadë schválit. Dale élen dozorI rady
pezkoumaI návrh pIedstavenstva na rozdêienI zisku Spolenosti za rok 2023, kdy pedstavenstvo
Spoienosti navrhuje zisk Spo1enosti za rok 2023 ye vi 10.414.599,82 Ké ptevést na üëet
nerozdèleného zisku minulch let a doporuéuje jej valné lwomadë schválit. Následnë ëlen dozorI
rady informovai valnou hrornadu o torn, e pezkouma1 takté zprávu o vztazIch Spoleënosti za rok
2023 vypracovanou pedstavenstvem SpoIenosti za (öetnI obdobI roku 2023 a konstatuje, e zpráva
dostateènë a vèrohodnë informuje o propojen’ch osobãch a vztazIch mezi nimi a eje vypracována
v souladu s obecnè závaznrni právnIrni pedpisy.

Pedseda konstatoval, e tirnto povauje pedinetné dokurnenty za projednané a dotázal se pHtomnch
akcionáiiL zda majI k tomuto hodu dotazy.

Dotaz akcionáe . 1

K tomuto bodu poIadujednáni valné hrornady poádal akcioná Spolenosti, pan Jan opIk, o h1ubI
komentá k hiavnI ëinnosti Spoleënosti a tomu, jak se vyvIji innost Spoleënosti v rámci veejnch
soutèI o zakazky v oboru IT. Na tuto ádost akcioná plynule navézal dotazem smëujIcIm
k pedpokládanému vvoji do budoucna v tomto oboru.

Mgr. JiI Horyna, jakoto pedseda piedstavenstva Spoieénosti, se ujal odpovëdi na tyto dotazy a
sdèlii, e spolenost eMan as. trvaie vyvIji zakázkov software, piëem ëinnost Spoleánosti se ye
svë podstate neménI, vlivem nov’ch technoiogiI se mënI pouze nástroje uplatñované k dosaenI cila
Spoieënosti.

Dale pedseda piedstavenstva sdélil, e Spoieénost ma reiativné stabilnI mnoinu d1ouhodobch
zákaznIkii a projekta, piem u tdto rnnoiny docházI obéasnë k proméné projektô. Zpravidia zde
docházI k vbërov9m IzenIm, které b9vajI rozhodovany nejen na základé cenového hodnocenI, ale
jsou ovlivnëny I celkovou znaiostI zákaznIka a jeho poffeb, kdy Spoleénosti pomáhá dlouhodobá
spoluprace se zákaznIky k ziskánI daiIch kontrakta a Spoleénost ma dIky diouhodobé znalosti klienta
v9hodnéjI pozici. Dali mnoinou zákaznIk jsou pak zákaznIci, s nimi je navázána jednorázová
spolupráce, piëem jde zejména o projekty, kde si zákaznIk neobjedna navazujIcI podporu z naI
strany a násiedn vvoj si realizuje zákaznIk sam z vlastnIch prostedkü.

Pedseda pfedstavenstva konstatoval, e tento proces zIskávánI zakázek je kontinuálnI od zaëátku
fungovanI Spoleénosti. AmbicI Spoieénosti je realizace vëtIho mnostvI vétIch projekta a ujistil
akcionae, e dlouhodobou strategil spoleénosti nenI mit pfihi mnoho maIch zákaznikü s mal9mi
projekty a cilem je ucelen objem zákaznIkü s vétimi projekty. Zároveñ si je ale pedstavenstvo
Spoleénosti védomo toho, e je poffeba zakazniky diverzifikovat a neni rnoné, aby Spoleénost byla
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závislá pouze najednom velkém zákaznIkovi,jako tomu bylo v minulosti nap. se spo1enostI koda
auto a.s.

Dotaz akcionáIe . 2

Akcioná pan Jan iopIk v návaznosti na odpovëd’ pedsedy pedstavenstva dale vznesl dotaz na podli
nejvétIho zákaznIka Spo1enosti na zisku Spoleënosti.

Pedseda pedstavenstva Spo1enosti sdélil akcionáfi, 2e obrat Spo1enosti minu1 rok ini1 cca 255
milionü Kë, piëem nejvëtI zákaznIk se na této ëástce podIlel ástkou 35 a 40 milionü Kë.

Dotaz akcionáie ë. 3

Akcioná pan Jan opIk dale poloi1 dotaz tkajIcI se dceiné spolenosti sIdilcI v USA a budoucIch
plánii Spoleënosti na rozIenI ëinnosti do zahraniëI.

Pedseda pedstavenstva na tento dotaz akcionái odpovedèl, e v souasné dobé nenI v plánu da1I
roziovánI ëinnosti Spoleènosti mimo Ceskou republiku a ji zmInènou poboku v USA, a to
z dôvodu nákladného financovánI zahraniönIch poboëek. Zároveñ sdélil, e ani souëasná poboëka
v USA nenI pro Spoleënost zvlát’ velkm pInosem z hiediska zisku, piëem dcefiná spoleënost
méla v minulém roce 2023 obrat ye vi 10,2 milionü K, piëem obrat v této vi byl primárnë
postaven na jednom velkém zákaznIkovi, kter bohuel v tomto roce ukonil svou ëinnost. Dceiná
spoleënost ma momentálnë kontinuálné asi 4 stale zákaznIky, ktermi jsou vak menI firmy.

Dale pedseda akcionái sdëlil, e zisky z dceiné spoleénosti v USA nejsou tak vysoké, jako bylo
oekáváno a prosadit se na zámofském trhu je pomérnë téké, pokud nepijdete s produktov’m
eenIm a zároveñ nemáte na trhu kontakty. V USA toti velmi funguje tzv. vztahov’ byznys.

Dotaz akcionái’e ë. 4

Akcioná pan Jan opIk dale vznesl dotaz na dceiné spoleënosti eMan a.s. a fond kva1ifikovan’ch
investorii (spoleénost eMan Innovations a.s.), jeho je Spoleënost souástI.

len pedstavenstva Michal Koek odpovèdél akcionái, e jednou z dcefin’ch spolenostI je
vvojáské studio Legend has it s.r.o., které vyvIjI hru vyuIvajIcI Al technologie, pfi&m v tomto
roce je naplanované uvedenI Beta verze tdto hry pro irokou veejnost. Vzhledem k tomu, e se
dcefiná spoleénost tento a minuI rok vénovala pouze vvojáfské ëinnosti, tak zatIm neméla ádné
trby. Dale 1en pfedstavenstva akcionái sdélil, e co se tée eMan Innovations a.s., tato spoleénosti
drI podIly ye spoleénostech, kteréjsou uvedeny ye vroënI zprávé eMan Innovations a.s.

Dotaz akcionáIe é. 5

Dale se akcioná Jan opIk dotázal na nabvánI nehmotného majetku dceiné spoleënosti Legend has
it s.r.o. patrné z üéetnI zaverky spoleénosti, piëem mu bylo panem Michalem Kokem sdëleno, e
pod touto polokouje zejména nabvánI know-how z vvoje hry, ktera bude na konci 1etonIho roku
zpNstupnéna v demo verzi na hernIch platformach pro irokou veejnost.

Dotaz akcionái’e ë. 6

V navaznosti na tuto odpovëd’ se akcionaf Jan opIk dotázal na zkuenosti pedstavenstva
Spoleönosti s vvojem her, naëe mu bylo sdéleno, e zamëstnanci vytvafejIcI hru majI zkuenosti
s vvojem her z Ceské republiky ëi zahraniI, konkrétnè USA.

Pfedseda pedstavenstva následné dodal, e investice do hernIho businessuje pomërné diouhodoba a
rizikova a Spoleënost tak na této investici nenI zavisla. Zároveñ slouI vvoj hry Spolenosti jako
prostor pro vyzkouenI prvka Al.

Dotaz akcionáie ë. 7

Akcionaf pan Jan opIk se dale dotázal na vyuitI Al v ostatnich aktivitach Spoleénosti. Na tento
dotaz mu bylo ze strany pana Michala Koka, elena pedstavenstva, sdëleno, e SpoleCnost byla
jednou z prvnIch v Ceské republice, kdo zaCal pouIvat technologii Open Al pfed 2 a 3 lety a nadale
pebIra prvky vyvinuté ye spoleCnostech, které nejsou tak striktné svazany pravidly pro proces vvoje
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a vyuIváje pro vvoj technologil v matefské spo1enosti v rárnci v9vojovch prostfedI a v2vojovch
metodik.

Dotaz akcionáI’e ë. 8

Da1Im dotazem akcionáfe pana Jana opIka bylo, zda akcie, které ma Spolenost v eMan
Innovations a.s., jsou akcie zakiadateiské éi investorské, na co mu bylo panern Michalem Kokem
odpovezeno, e Spoleènost ma v dceiné spoleënosti zakiadateiské akcie, neboli rnanaerské akcie a
je 50% spolupodIlnIkem fondu a tudI Spo1enost,jakoto vkonn 1en správnI rady fondu, kterého
pfi vkonu funkce zastupuje pan Michal Koek dIky tèmto manaerskm akciIm fIdI fond. Dale
pfedseda pfedstavenstva sdélil, e Spoleënost ani nikdo z Ienü pfedstavenstva nemá v eMan
Innovations a.s. investiënI akcie.

Dotaz akcionáie ë. 9

Následnè se akcionáf Jan opIk zeptal na strukturu eMan Innovations a.s., na coi mu bylo sdëieno,
e skupina investori funguje na bázi Family Office, kdy Spolenost ma obchodnIho partnera, jeho
akciová spoleënost vlastnI akcie pfedstavujIcI 50 % zakladateIskch (manaerskch) akciI fondu,
pfiem zbytek téchto akciI viastnI,jakji bylo zmInéno, Spo1enost.

Dotaz akcionáI’e ë. 10

Dale se akcionáf Jan iopik dotázal na stay situace v ostatnIch dcefinch spoleënostech Spoleënosti.
Na tento dotaz pan Michal Koek reagoval sdélenIm, e investiënI interval Spolenosti je 7 let,
pfiem momentálnè se blII konec druhého roku. Dale konstatoval, e vekeré dcefiné spoleënosti
zaInalyjako start-upy a pfedstavenstvo Spoleënosti pfilo s vizi a manaery, které povéfilo vedenIm
jednotlivch spolenostI. Jako pfIklad uvedl spolenost Zenplanto s.r.o., kteráje die jeho názoru velmi
dobfe ekonomicky, metodicky i procesné nastavená a v rárnci nI se podafilo vybudovat jednu
z nejmodernejIch péstiren léèebného konopI v Ceské republice. Zároveñ tato spoleènost disponuje
veker’mi oprávnënImi a certifikacerni, které )sou potfebné k vrobé a distribuci Iéëebného konopI
do zemI zapadnI Evropy a spoleënostje krok od zahájenI své obchodnI éinnosti.
Jako dali pfIklad uvedl pfedseda pfedstavenstva Spoleénosti spoleénost Senfina Labs s.r.o., kteraje
na torn z ekonornického hlediska velmi dobfe, v letonIrn roceje oéekáván znaén zisk, v souvislosti
s uvedenIm na trh prvnIho domu vyrobeného spoleénostI.

Da1I dcefinou spoleénostI je spoleénost Estis s.r.o., která zaéala svou èinnost v letonIrn roce a
specializuje se na ekologick9 management (zejmëna) municipalit a v ramci spoleénosti je vyvIjena
softwarová platforma k tomuto tiëelu. Tato spoleénost ma v souéasné dobéji 12 zakaznIka z fad obcI
ma1ch i vétIch,jakoje napfIklad Cáslav.

1en pfedstavenstva Michal Koek svou odpovéd’ na dotaz uzavfel konstatovánIm, e vétina
dcefinch spoleënostI je zatIrn na zaéátku své ekonomické kariëry a dak1adnejI zhodnocenI bude
tnoné provést a na konci investorského obdobI, pfiern zdaraznil snahu o diverzifikaci podnikánI
a pfedánI technologil a znalostI do dcefin9ch spoleénostI.

Akcionáf pan Jan opIk v reakci na odpoved’ podékoval a vyjadfil sympatie pfedevIm s éinnostI
spoleènostI Estis s.r.o., specializujIcI se na üsporu energil. Clen pfedstavenstva Michal Koek v reakci
na debatu o áinnosti spoleënosti Estis s.r.o. vyzvedl roli b?valého ministra prômyslu Ing. Vladirnira
Toovského, kter’ je odpovédn)2 za âspéch této spoleénosti a fakt, e tento projekt si v obcIch zIskal
znaönou popu1aritu,jeIikoje obcIm spoleënostI dodavana nejen podpora zhlediska softwaru, ale i
konzultacI éi ttèetnictvI.

Dotaz akcionáIe ë. 11

DaEI dotaz akcionáfe Jana opIka se tkaI manaerské odmény Spoleénosti, která jI bude naIeet
jakoto p0 uplynutI investiénIho horizontu 7 let.

len pfedstavenstva Michal Koek ujistil akcionáfe, e Spoleénosti naIeI po uplynutI investinIho
horizontu pfIsluná manaerska odména.
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Dotaz akcionái’c ë. 12

NásledujIcI dotaz akcionáe Jana opIka sméova1 s ohiedem na nekonsolidaci üëetnIch závérek
na tidaje v üëetnIch závërkách dcein’ch spoIenostI a potenciál dotench spo1enostI do budoucna.

Pedseda pedstavenstva Mgr. Jifi Horyna sdèlil akcionáH, e v 1etonIm roce zahájila svou ëinnost
spo1enost eMan Alfa s.r.o., v ni ma podli jeden z vyznamn’ch manaer, kter’ ma v’znamné
zkuenost z oboru podnikánI, jIm se spo1enost zabvá. V souasnosti do této spoleënosti smèuje
znaëná ást investic Spo1enosti a pedseda pedstavenstva pedpok1ádá, e koncem tohoto roku by
mèla spoIenost b’t schopná se sama uivit. Pro dopinénI pedseda pedstavenstva uvedi, e manaer
vedoucI momentálnè spoleönost eMan Alfa s.r.o. je bva1 vrcholovQ manaJer lidra tohoto oboru
v Ceské republice. V souvislosti s tim zmInil, e oekávánI od vnosu spoIenosti jsou pomérnë
vysoka a návrat investic v1oench do spo1enosti je oekáván v pNtIm áî pespNtIm roce.

Dotaz akcionáe . 13

PoslednI dotaz akcionáe Jana opIka smèovaI na spoleönost HARDWARIO a.s., kteráje stejnëjako
spo1enost eMan a.s. obchodovaná na trhu START.

Pedseda pedstavenstva akcionái sdélil, e u zmInèné spo1enosti do1o v uplynulém obdobI ke
konsolidaci vlastnIkü a Spoleénost momentálné nemá v plánu prodávat akcie spoleénosti
HARDWARIO a.s. ye vlastnictvI Spoleénosti.

Akcioná pan Jan opIk následné podékoval za zodpovëzenI vekerch dotazü.

Vichni pItomnI akcionái Spoleénosti konstatovali, e nemajI v souvislosti s timto bodem poadu
jednánI ádné da1I pipomInky éi dotazy.

Pedseda valné hromady konstatoval, e valná hromada byla v souladu se ZOK se zprávou dozoréI
rady za rok 2023, ádnou üëetnI závérkou Spoleénosti za rok 2023, zprávou nezávislého auditora o
ovéenI U.éetnI závérky Spoleénosti k 31.12.2023 a zprávou o vztazIch seznámena a tyto zprávy tImto
projednala, piéem o tomto bodujednáni se nehiasuje.

Ill.

Pedseda valné hromady pistoupiI ke tetimu bodu poadujednáni valné hromady — Schváleni ádné
üetnI závèrky Spoleénosti za rok 2023.

Pedseda valné hromady konstatoval, e UéetnI závérka sestavená ke dni 31.12.2023 byla projednána
valnou hromadou v rámci pedchoziho bodu poadu jednánI a bylo konstatováno, e odpovIdá
skuteënému stavu Spoleënosti a podáva vérn a poctiv’ obraz üéetnictvI a finanénI situace
Spoleénosti.

V souladu s ustanovenIm § 421 odst. 2 pIsm. g) Zákona o obchodnIch korporacich a iIánku 9 odst.
7. pIsm. (1) stanov Spoleénosti schvaluje ádnou üáetnI závérku Spoleënosti valná hromada.

Následné pIedseda valné hromady peéetI navrh usnesenI valné hromady:

Valná hro’nada Spoleénosti tI,nto v souladu s ustanovenIrn § 421 odst. 2 pIsm. g) ZOK schvaluje
iádnou zéetnI závérku Spo1ecnosti za rok 2023 sestavenou ke dni 31.12.2023, kterã byla ovéiena
auditorein, a bere na vëdornI, e Spo1enost vykázala zisk ye vji 10.414.599,82 Kc.”

Vichni pItomnI akcionai Spoleënosti konstatovali, e nemaji v souvislosti s tImto bodem poadu
jednanI adne otazky, namitky ëi protinavrhy.



— —

mrn
Následné bylo pI9stoupeno k hlasovánI o tornto bodu poadujednánI.

Pedseda valné hrornady konstatoval, e pi hlasovánI o tornto návrhu byli na valné hromadé pIItomni
akcionái, kteI disponujI spoleéne 1.113.900 hlasy, co pedstavuje 56,83 % (zaokrouhlené) vech
hlasü ye Spoleènosti.

o tomto návrhu bylo hlasováno s následujIcIm v’sIedkem:

Pro: 1.113.900 h1asj, tj. 56,83 % hlasü vech akcionáü

Proti: 0 hIasi, tj. 0 % hlasü vech akcionáü

ZdreIo Se: 0 hlasô, tj. 0 % hlasô vech akcionáiü

Pedseda valné hromady uvedi, e valná hrornada pijala 1.113.900 hlasy, tj. 56,83 % hlasü vech
akcionáô Spoleénosti usnesenI v navrhovanérn znénI.

Proti pijatému usnesenI nebyl podán ádn protest.

lv.

Pedseda valné hromady pistoupiI ke ëtvrtérnu bodu poadujednánI valné hromady RozhodnutI o
naIoenI s hospodáiskm vysledkem Spoleënosti za rok 2023.

Pedseda valné hrornady nejprve akcionáie seziiiniI s okolnostrni tkajIcImi se navrhovaného
usnesenI pHtomné akcionáe véetné odtvodnënI navrhovaného znëni usnesenI:

Valné hromadë Spoleénosti je piedstavenstvein v souladu s ustanovenirn §‘ 435 odst. 4 Zdkona o
obchodnIch korporacIch péedkládthi ndvrh na rozhodnutI o zpésobu vypo/ddáni vjsledkit
hospodaleni spolenosti za rok 2023, tedy v tomb piIpadè o pfevedeni zisku za rok 2023 FW
nerozdéleného zisku tninuljch let. V souladu s ustanovenlin § 421 odst. 2 pisin. h) ZOK a s
ustanovenIm 3lánku 9 odst. 7pIsm. g,) stanov Spole3nosti ndle±I do pésobnosti value hrotnady take
io-l1odflh(ti o rozdëlenI zisku.

Spolec’iiost vyká:ala v roce 2023 zisk ye vj’li 10.414.599,82 Ké (‘,,Zisk”J.

Piedstavenstvo navrhuje, aby byl Ziskpieveden na ziéet nerozdëleného zisku z rn/n uljch let.

Spoleénost ji± pii svérn IPO (vstup na br/I Start Burzy cenn5’ch papIré Praha.) avizovala zérnér v
budoucich letech investovat do rozvoje Spoleénosti,jednotlivj’chprojekté apilpadnjch dalllchpodilé
v dcelinjcli spoleénostech, co± logicky ovlivnuje rnonost Spoleénosii distribuovat zisk akcionáié,n.
V souladu s tërnito proklainacetni a s ohiedem na plénované budoucI vjdaje piedstavenstvo
Spoleénosti navrhuje zisk nerozdélovat, ale pievést jej na ééet nerozdéleného zisku tninuljch let.
Value hromadëje tedy navrhovdno, aby byl Ziskpieveden na z’léet nerozdéleného zisku z ,ninuljch let
(nebyl rozdélen ,nezi akcionCie,), a to zejinéna z dth’odt uvedenjch ni.e.

Timto nCvrhern pledstavenstvo SpoleCnosti potvrzuje diouhodobé deklarovanj zámér realizovat
investice dostupného kapitálu do strategického rozvoje Spoleénosti, a to zejinéna s cl/em poslleni
pozice Spoleénosti na trhu, zv)eni odolnosti Spoleénosti proti ekonornickym cyklém a vyu.itl
zajlmavj”ch pllle.itosti, které irli nyni nablzi (zejrnéna v oblasti Al, transforinace energetiky,
outsourcingu atd).

Tybo oblasti a investice do nichjsou si’rategicky déle.ité pro réist a budoucnost Spoleénosti a kjejich
realizaci je z pohledu Spoleénosti nezbytné vyidit kro,né jinjch zthojé rovnëz vykázanj Zisk.
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PotenciálnI rozdëlenI a vyplacenI Zisku by naopak snIilo dostupneJInanénIprostiedkypro investice
a ztIilo byplánovanj rzjst Spoleénosti.

PievedenI Zisku Spoleénosti na zéet nerozdëleného zisku je navrhováno zejména v souvislosti se
snahou Spoleénosti neustdle investovat do novjch technologiI, tj. rozv(jet technologickj stack vjejI
dispozici, aby 51 udrela konkurenceschopnost a inohia poskytovat svjm zákaznIkzm ta nejlepsI
ieenI. Inovace v oblasti mobilnIch aplikacI a webovjch portáli, jako je zavádénI multiplatformnIch
technologil typu React Native nebo Flutter, umonI tychleJI a efektivnéjI vjvoj. Zároveñ sledovánI
trendz (‘napHklad v oblasti low-code platforem,) Spolecnosti wno±ñuje pruné reagovat na potieby
trhu a zlep.ovat jejI sluiby. Tyto investicejsou kiltové nejen pro projekty SpoleJnosti, ale take pro
optimalizaci internIch procesz, coz zaji.t’uje dlouhodobou konkurenceschopnost Spoleénosti, piiéem
autornatizaci a digitalizaci zavádI SpoleOnost I interné. Od konce roku 2023 SpoleOnost implementuje
novj informacYnI system zaloenj na Microsoft Business Central, doplnénj o produkty Atlassian (Jira,
Confluence.) a Sloneek pro potteby iIzenI lidslcjch zdrojz. To v.e vyaduje dostatek provoznIho
kapitálu.

Kromë investice do rozvoje technologickCho stacku sleduje návrh p1edstavenstva SpoleOnosti dl v
podobëpokraéovãnI v budovánI silného technologického holdingu, kterj bude vjznamnjm hráOem v
technologickém sektoru a pHbuznjch navazujIcIch oborech. V souéásnosti je pak holdingovã
struktura Spoleénosti tvoiena mimo jiné tétnito entitatni:

• eMan Innovations a.s. je technologicky venture kapitálovj fond zatnéienj na Jeské I
,nezinãrodnI technologické projekiy s globálnItn potenciálem;

• Zenpianto s.r.o. se soustIedI naprodukci zboI a sluieb spojenjch s konopIm. VyrábIléJebné
konopI ye vlastnI modernI péstIrné s licencI od StátnIho zstavu pro kontrolu léCiv (‘SUKL).
Vedle toho nabIzI doplñky stravy a kos,netiku s obsahem CBD;

• Legend has ii s.r.o. se zaméiuje na propojenI her a Al technologil;

• SenJmna Labs s.r.o. se zabjvá obchodnI éinnostI v oblasti drogistického a jiného
rychloobrátkového zbozI;

• Eslis s.r.o. nabIzI inovativnI ieenI energetickych potieb municipalit afirem prostIednictvIm
v)voje, nasazenI a provozu pokroCilého informaénIho systému pro energeticky management;

• eMan Alfa s.r.o.je agenturouproposkytovánI sluieb v oblasti outsourdingu ICTspecialistz,
jejI Jinnost byla spu.téna v roce 2024, piiéemnz zámérem Spoleénostije vyzdIt aktuálnI silnj
trend a zIskat tak dalI vjznamnj zdroj piijmi.

Z pohiedu akcionáie pak plat1 e pro akcionáie Spoleënosti piedstavuje realizace vje zmvedenjch
strategickych cIlz Spoleénosti mnuinostpodIlet se v budoucnu na vjsledcIch hospodaienI vjdéleénéjlI
a stabilnéJI obchodni korporace, která bude piipravena vyplácet zisk svj5m akcionáiz’imn.

S ohledem na vje uvedené zdzvodnénI (uvedenI dzle.i1jch dzvodzV p1Inosz’i investovdnI do rzstu a
rozvoje SpoleCnosti je navrhovanC opatfenI v podobé nerozdélenI Zisku Spoleénosti podle
pi’edstavenstva Spoleënosti pIimnéIenjmn opatIenIm a rozhodnutI o nerozdélenI Zisku je v zájmu
SpoleCnosti. Tento potenciálnl zãsah do pray akcionái Spoleénosti je proto skuteéné nezbytnjmn a
jedinjmn mnonjmn opatienImn pro realizaci v91e uvedenjch plánz talc, aby Spoleénost byla schopna
plnit dlouhodobé vytyéenC dIe, je± byly v odzvodnénI nastinény vje.

Nelze navIc pominout, e se kvali nerozdélenI Zisku zvjI celková hodnota SpoleCnosti, a tedy se I
zlepI postavenI akcionáh’i Spoleénosti. Piedstavenstvo SpoleJnosti zejména véiI, e investovánI do
vjvoje SpoleOnosti bude mIt pozitivnI vliv na hodnotu akciI Spoleénosti i do budoucna.

DozorCI rada SpoleOnosti piezkoumnala návrh piedstavenstva na rozdélenI zisku a doporuCuje valné
hromnadéjej schválit.

Následnè pedseda valné hromady pe&t1 návrh usnesenI valné hrornady ye znèní navrhovaném
pedstavenstvem Spoleénosti:
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Valná hrotnada Spolecnosti tImto v souladu s ustanovenbn § 421 odst. 2 pIsn. Ii) ZOK rozhoduje

o torn, e zisk SpoleOnosti za rok 2023 ye vji 10.414.599,82 K5 bude pieveden na icet nerozdëleného
zisku ininuljch let.”

Pedseda valné hromady dale sdèlil akcionáiim, e v rámci zákonné Ihüty bvl pIedstavenstvu
Spoleénosti dne 2 1.8.2024 doruéen, k tomuto bodu poIadu jednánI Valné hromady, protinávrh
akcionáIe Spoleénosti, pana Ins. Petra KoI’enka, véetné odüvodnénI tohoto protinávrhu.

Pedseda valné hromady konstatoval, e nejprve se bude v souladu s ustanovenIm § 364 odst. 1
Zákona o obchodriIch korporacIch hlasovat o tomto protinávrhu.

Protinávrh akcionáe pedstavenstvo Spo1enosti spoleene s jeho odüvodnènIm v souladu
s ustanovenIm § 362 odst. I a 2 ZOK zveejni1o na webovch stránkách Spoleënosti (pod odkazem
https ://www.ernan.cz/wp-content/uploads/2024/08/priloha_ 1401813435 1 eMan-VH- 17.09.2024-
Protinavrh-k-bodu-cislo-4.-poradu-iednani-Petr-Korenek.pdf).

Protinãvrh usnesenI akcionáe Ing. Petra Koenka k bodu 4 poadujednánI znI:

Valná hrornada Spolenosti schvaluje následujIci vypoiáclánI hospodóského vj”sledku za rok 2023.
Vykázanj éistj zisk ye vj1i 10 414 599,82 Ké (= 5,3135 Kc na akcii,) bude rozdélen následovné:

(a) v3plata dividendy ye vysi 2,35 Ké no akcii pied zdanënirn, tj. celkern 4 606 000 Kc

(b) pIevod na zc’et nerozdéleného zisku, tj. celkern 5 808 599,82 Kc”

Pedseda valné hromady následnë peëetI odüvodnénI protinávrhu usnesenI akcionáe Ing. Petra
Koenka, je bylo souasné zveejnéno pedstavenstvern Spo1enosti pod ve uveden9m odkazem.

S ohiedern na to, e byl Protinávrh doruëen ye lhüté nejpozdëji do 5 dnü ped konánIm Valné
hrornady, pftdstavenstvo Spo1enostI v souladu s ustanovenIrn § 362 odst. I ZOK zveejniIo své
stanovisko k protinávrhu na webovch stiánkách spoleénosti (pod odkazem
https ://www.ernan .cz/wp-content/uploads/2024/09/Stanovisko-PAS-k-protiriavrhu-eMan-VH2024-
PODEPSANO.pdf).

Pedseda valné hromady sdélil, e protinavrh akcionáe Ing. Petra Koienka véetnë odvodnëni
v pinérn znënI bude tvoit PiIIohu é. 2 tohoto zápisu zjednánI valné hromady.

Pedseda valné hromady poté peéet1 stanovisko pI’edstavcnstva k protinávrhu, které znI:

Piedstavenstvo Spolenosti v tonito piedkládané,i sianovisku k Frotinávrhu prirndrnë odkazuje na
své zdüvodnënl návrhu usneseni k bothi c. 4 poiadii jedndni Valné hrornady v pozvánce zveiejnéné
na webovjch stránkách Spolecnosti (pod odkazern
https://wwit’. ernan. cz/wpcontent/iwloads/2024/08/Pozvanka-na-VH-eMan-2024-PODEPSANO. pdf),
piiceni± v tomb stanoviskupIedslavenstvo Spolecnosti zej.inéna rekapituluje vpozvánceji zinInéné
déleité déivody pro nerozdélenI zisku v kontextu uéinéného Protinávrhu, a to z dévodu, ±e
piedstavenstvo Spoleénosti rná za to, .e déileité thvody pro nerozdélenI ziskuji byly akcionáié,n
Spoleénosti v ,naxirnálnI rnoné ,niie piedstaveny a vyliéeny vpozvance na Valnou hrornadu, pNéern±
zároveñje piedstavenstvo piipravenoji± uvedené thvody dale rozvést na dotazy akcionáh pIIrno na
Valné hrornadé. D,deité dévody pro nerozdélenI zisku ize rozdélit do tii oblastI:

i. Inveslice dostupného kapilálu do sirategického rozvoje Spoleénosti. Tyto investice
sledujI za dil posileni pozice Spoleénosti na trhu, zvjenI odolnosti Spoleénosti proti
ekonornickjmn cykhmn a vyuitI zajImnavjch které trh nynI nabIzI, péiéetn v
tornto ohledu se Spoleénost chce soustIedit napiIklad zejrnéna no oblasti Al,
tramforrnace energetiky, outsourdingu ajiné.

ii. Rozvoj technologického stacku v dispozici Spaleénosli. Investice do rozvoje
technologického stacku, kter9 ma Spoleénost k dispozici, ma za elI udrenl a zvjenI
konkurenceschopnosti Spoleénosti. Jmnenovitépakpiedstavenstvo SpoleJnosti v pozvánce
no Valnou hrornadu zrninilo inovace v oblasti mnobilnIch aplikacI a webovj’ch porálé,
jakoje zavádénl mnultiplatforrnnlch technologiI ypu React Native nebo Flutter. SledovánI
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technologiclcjch trendz umoiuiuje Spoleénosti prunë reagovat na poteby trhu a
zlepsovatjejI sluzby pro koncové zákaznIlcy Spolenosti. Tyto investicejsou klIéové nejen
pro projekty Spoleénosti, ale take pro optimalizaci internIch proceszt, coz zajist’uje
dlouhodobou konkurenceschopnost Spoletnosti, priJemz automatizaci a digitalizaci
zavádI Spoleénosl i interné, na cozje zapotIzebI dostatekprovoznIho kapitãlu.

iii. BudovdnI silného lechnologického holdingu. Kromé vje nastInénjch cIh si
piedstavenstvo Spoleénosti diouhodobé klade za dl i budovánI silného technologického
holdingu, kterj bude vjznamnjm hráéem v technologickém sektoru a piIbuznjch
navazujIcIch oborech.

Pii této rekapitulaci dzleitjch dzvodu piedstavenstvo Spoleénosti dale odkazuje na pozvánku na
Valnou hro,nadu, která detailnéji popisuje davody apotiebu pievedeni zisku Spoleénosti za rok 2023
na atet nerozdéleného zisku minuljch let ajakjiz bylo zminéno vfleje rovnézpFipraveno zodpovédét
dotazy akcioná k uvedenérnu piIrno na Valné hrornadé. Uvedenj rozsah zdzivodnénI nerozdélenI
zisku zveiejnénj v pozvánce na Valnou hrornadu je rovné v souladu I s recentnI judikaturou
NejvyIho soudu CR, kterj v usneseni éj. 27 Cdo 24/2023-104 ze dne 24.10.2023 dovodil, ze z
pozadavkz iádného zdivodnénIpro nerozdélenI zisku spoleénosti neplyne, ze bypozvánka na valnou
hrornadu musela obsahovat detailné v.echny informace o navrenjch usnesenIch, které se akcionáii
dozvI na valné hrornadé, afakticky takprojednánI zálezitostI na vainé hrornadé nahrazovat (pozvánka
tedy rnusI obsahovat Iádné odzvodnénI ale nikoli definilivnI vjéet vsech dzvodi a informacI, které
,nohou bjt následné vysvétleny na valné hro,nadé,). Naopak postati, e odzvodnénI navreného
usnesenI obsahuje pouze základnI inforinace, pro kteréje pijetI usnesenI navrhováno. Podrobnéj.I
informacejsoupak akcionái,n poskytovány a najednánI valné hrornady, na nérn rnohou akciondiV
uplatnit své právo na vysvétlenI. Aékoliv je pkdstavenstvo Spoleénosti piesvédOeno o torn, e
zdzvodnénI návrhu o nerozdélenI zisku zveéejnéné vpozvánce na Valnou hrornadu obsahuje vice ne
jen ,, základnI informace” ye smyslu vjse citovaného rozhodnutI NejvyssIho southi, predstavenstvo
Spoleónosti uvádI, .e I piIpadnd nedostateénost zdzvodnéni pro nerozdélenI zisku V pozvánce nenI
dzvodein pro vyslovenI neplatnosti tohoto usneseni. V torn to ohledu lze odkázat 1 na starI, av.ak
hojné citované rozhodnutj Nejvyiho southi é.j. 27 Cdo 3885/2017-138 ze dne 27.3.2019, kterj
dovodil, e prIpadné nedostatky zdzvodnénI v pozvánce lze odstranit vyziitIm práva na vysvétlenI
dzvodz nerozdélenI zisku die ustanovenI § 357 a násl. ZOKpiIrno na valné hrornadé, priéem absence
relevaniniho zdavodnénI návrhu usnesenI rn ze bjt dévodein neplatnostipouze ye spojenI s porzi.eni?n
prava akcionáée na vysvétieni. Pro realizaci vytyOenjch cIh, uvedenjch v ávodni Oasti tohoto
stanoviska, je nezbytné vyz1zit krornéjin9ch zdrojz Spoleénosti rovné vykazanj zisk za áéetnl obdobI
roku 2023 ye vji 10.414.599,82 Ké (,,Zisk’), tak aby tylo cile rnohly bjt naplnény v souladu se
strategiI Spoleénosti a v budoucnupiinéstplánované vjnosy. PotenciainI rozdélenI a vyplacenI Zisku
by naopak sniziio dostupnéJmnanéni prostiedky pro investice a ininirnálné by ztIilo, ne-il zrnaFilo,
pianovanj rust Spoieénosti, a to i v oasteéné,n rozsahu navrhované,n v Protinávrhu, Icdj’ akcionáé
navrhuje rozdélit 4.606.000,- KO coje éástkapiedstavujIcI vice ne 44 % Zisku.

I rozdélenI a vjpiatajen éasti Zisku uvedeného v Protinávrhu akcionaiéirn Spoleénosti by zainezily
dosahovdnI cIlz deklarovanjch piedstavenstvetn Spoleénosti, naruiiy by s1rategickj rozvoj
Spoleénosti, piióetn. by souéasné nedo.lo ke kj±enéinu zvflenI hodnoty Spoieénosti a zlep.enl
postavenI akcionah SpoleJnosti, které se v budoucnu odrazi v ,nonosti akcionáéé, podIlet se na
vjsledcich hospodaienI vjdéleénéjII a stabilnéjI obchodnl korporace, ktera bude phpravena
vyplácet zisk svjrn akcIonaithn. Nadto by rozdélenl Zisku vjznarnnë naru.ilo cash flow SpoleJnosti a
byt’ toto neni sarno o sobé dzle.itjin thvode,n pro nerozdéienI Zisku, dale by to zhor.iio situadi
SpoleJnosti a inonostijejiho dalsiho rozvoje a tirn 1 budouci hodnotu pro akcionaie. S ohiedern na
vj’se uvedené zthvodnénIpIlnosz investovánl do ritstu a rozvoje Spoleénostije navrhované opatienI
v podobé nerozdélenI Zisku Spoietnosti podle pIedstavenstva SpoleOnosti pIitnéienjrn a potiebnjtn
opat1enIrn a rozhodnutI o nerozdéieni Ziskuje v nejiep.In zájrnu Spoieénosti ale ijejIch akcionáh.
PotenciálnI zasah do pray akcionai SpoieJnosti (v podobé nerozdélenI Zisku,) je proto skuteéné
nezbytnjtn ajedinjtn 1non)rn opatIenIrn pro realizaci vjle uvedenjch piánz tak, aby Spoleénost byla
schopna plnil dlouhodobé vytyëené dIe, je. byly v odzvodnénI nastInény v)se. S ohledern na vjise
uvedené ma piedstavens1vo Spoieénosti za to, ejImn navrhované usnesenI k bodu 1 poéadujednanI
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Valné hromady je v souladu s právnIlni piedpisy, judikaturnItni záve,y éeslcjch obecnch soudé I
ekonomiclcjini zájmy Spoleénosti a tIm ijejIch akcionáié.

Pedseda valné hromady sdélil, e stanovisko pedstavenstva Spoleénosti k protinávrhu akcionáe
Ing. Petra Koenka v piném znènI bude tvoit PIIIohu ë. 3 tohoto zápisu zjednánI valné hromady.

Pedseda valné hromady poáda1 akcionáe o da1I pipomInky k tomuto návrhu rozhodnutI o na1oenI
s hospodáskm vs1edkem Spoleénosti za rok 2023, a o pNpadné da1I protinávrhy.

Akcioná Jan opIk se v návaznosti na tento bod dotázal na to, zda si Spoleënost nechává vytváet
analytické zprávy, napNklad ze Strany spoleénosti Burza cennch papIré Praha, a.S.

Na tento dotaz mu odpovédéli spoleénë pedseda pIedstavenstva Mgr. JirI Hotyna a élen
pedstavenstva Michal Koek, e analytické zprávy si Spoleénost vypracovávat nenechává a
k pezkumu ëinnosti mj. s1ouI Spoleénosti auditor.

Vichni pHtomnI akcionái Spoleénosti konstatovali, e nemajI v souvislosti s tImto bodem poadu
jednánI ádné da1I pipomInky èi dotazy.

Pedseda valné hromady tak pNstoupil k hlasovánI o tomto bodu poadu jednánf valné hromady,
piéem nejprve bylo hlasováno o protinávrhu akcionáe Ing. Petra Koenka k rozhodnutI o na1oenI
s hospodáskym v’s1edkem Spoleénosti za rok 2023.

Pedseda valné hromady konstatoval, e pi hlasovánI o tornto protinávrhu byli na valné hromadé
pItomni akcionái, kteI disponujI spoleéné 1.113.900 hlasy, co pedstavuje 56,83 % (zaokrouhlenë)
vech hlasü ye Spoleénosti.

0 tomto protinávrhu bylo hlasováno s následujicIrn vsIedkem:

Pro: 0 hlasü, tj. 0 % hIasi vech akcioná

Proti: 1.113.400 hlasô, tj. 56,80% hiasO vech akcionáf

ZdreIo Se: 500 hiasé, tj. 0,03 % hIas vech akcionáiô

Pro protinávrh hlasovalo 0 % vech akcionáô, usnesenI tak nebylo plijato.

ádné protesty v návaznosti na hlasovánI o protinávrhu nebyly podány.

Pedseda valné hromady konstatoval, e nynI probéhne hlasovánI o püvodnIm návrhu usnesenI ye
znénI svolavatele valné hromady.

Pedseda valné hromady peéet1 návrh usnesenI valné hromady:

Valná hrornada Spoleénosti tiinto v souladu s ustanovenirn § 421 odst. 2 pism. h) ZOK rozhoduje o
torn, ±e zisk Spolenosti za rok 2023 ye vji 10.414.599,82 Ké budepIeveden na ééet nerozdéleného
zisku minuljch let.

Vichni pfitomnI akcionái Spoleönosti konstatovali, e nemajI v souvislosti s tImto bodem poadu
jednánI ádné otázky, námitky ëi protinávrhy.

Následné bylo pistoupeno k hlasovánI o tomto bodu poadujednánI.

Pedseda valné hromady konstatoval, e pi hlasovánI o tomto návrhu byli na valné hromadé pNtomni
akcionái, kteN disponujI spoleéné 1.113.900 hlasy, co pedstavuje 56,83 % (zaokrouhlené) vech
hlasü ye Spoleénosti.
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0 tomto návrhu bylo hlasováno s následujIcIm vs1edkem:

Pro: 1.113.900 hlasü, tj. 56,83 % h1asi vech akcionáü

Proti: 0 hlasü, tj. 0 % hlasü vech akcionáü

ZdreIo Se: 0 hlasü, tj. 0 % h1asi vech akcionáü

Pedseda valné hromady uvedi, e valná hromada pija1a 1.113.900 hlasy, tj. 56,83 % hlasü vech
akcionáiü Spo1enosti usnesenI v navrhovaném znënI.

Proti piijatému usnesenI byl podán pIsemn’ protest ze strany akcionáIe Ing. Petra Koi’enka.

Pedseda valné hromady peet1 protest akcionáe v následujIcIm znénI:

,,Predstavenstvo piedkládd valné hromadé ke schválenI ndvrh usnesenI, ze kterého nenIpatrné, jaké
konkrétnI a délezité dzvody bránI totnu, aby mezi akcionáie byla rozdélena alespoñ Yást z éistého
zisku dosazeného v ééetnIm roce 2023 ye v)si 10414599,82 Ké ( 5,3135 Kéna akcii), a to vpodobé
dividendy.

Zpozvánky a navrhovaného usnesenI nenI ziejiné, proJ a zjakjch konkrétnIch a kvantUlkovatelnjch
dzvodéje pkdstavenstvem navrhováno, aby byl celj dosazenj Jistj zisk za éJetnI rok 2023 pieveden
na ,, zJet nerozdJleného zisku mEn uljch let “.

Argumenty piedstavenstvajsou bez doloenIjakéhokoliv propoJtu a uvedená tvrzenI v OdvodnJnI k
toinuto ndvrhu usnesenI neize ani nUakpIezkoumat.

SpoleJnost ji pFi svém IPO (vstup na trh Start Burzy cennjch papIrz Praha) avizovala zdmJr v
budoucIch letech investovat do rozvoje SpoleJnosti,jednotlivjchprojektzi aptIpadnjch dalsIchpodIlz
v dceiinjch spoleJnostech, co logicky ovlivñuje mo±nost SpoleJnosti distribuovat zisk akcionáh,n.

V souladu s témito proklamacetni a s ohiedem na plánované budoucI vjdaje piedstavenstvo
SpoleJnosti navrhuje zisk nerozdélovat, ale pievést jej na zcet nerozdJleného zisku tninuljch let.
Valné hromadJje tedy navrhováno, aby byl Ziskpieveden na áJet nerozdéleného zisku z minuljch let
(nebyl rozdëlen mezi akcionáie), a to zejtnéna z divodz uvedenjch nIze.

TIm to ndvrhe,n piedstavenstvo SpoleJnosti potvrzuje dlouhodobé deklarovanj zámër realizovat
investice dostupného kapitálu do strategického rozvoje SpoleJnosti, a to zejména s cilein posIlenI
pozice SpoleOnosli na trhu, zvjsenI odolnosti SpoleJnosti proti ekonoinicky.’n cyklthn a vyziiti
zajImavjch pIIleitostI, které trh nynI nabIzi (zejména v oblasti Al, transformace energetiky,
outsourcingu atd).

Tyto oblasti a investice do nichjsou strategicky dzleité pro rest a budoucnost SpoleJnosti a kjejich
realizaci je z pohledu SpoleJnosti nezbytné vyu.It kro,né jinfrh zdrojé rovné vykázan9 Zisk.
PotenciálnI rozdélenI a vyplacenI Zisku by naopak snthlo dostupnéfinanJnI prostiedky pro investice
a ztIilo by pldnovanj rest SpoleJnosti.

Podle iného názoru ádné, nato pak diile.ité, dévody pro nevyplacenI alespoñ Jásti Jistého zisku
inezi akciondie v tomto pIipadJ dány nejsou. Z éJetnIch vjkazz nadto vypljvá, .e je ye JmnanJnich
,nonostech SpoleJnosti rozdJlit alespoC Jdst Jistého zisku inezi akcionãIe. VyplacenI alespoC Jásti
Jistého zisku netni±e SpoleJnost nUak ohrozit Ji neinze zdsadnJ otnezit v uvaovaném rozvoji, kdy
sejedná o nIzkéjednotky ,nil. KJ.

S ohledem na vjse uvedené mám za to, e navrhované usnesenI k bodu JIslo 4., tjkajIci se ,, Rozhodnuti
o nalo.eni s hospodáiskytn vjsledkem SpoleJnosti za rok 2023 ‘ic v rozporu se zákonem, a to v
rozporu s § 407 odst. I pIsin. ZOKa s argutnentacI uvedenou v Jásti ,, OdzvodnJnI”, aprotoproti
piIpadnétnu plyetI znJni návrhu usnesenipEedlo.eného piedstavenstvein protestuji.”
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Pedseda valné hromady sdëlil, e protest akcionáe Ing. Petra Koenka vetnê odüvodnënI v piném
znënI bude tvoit PiIIohu é. 4 tohoto zápisu zjednánI Valné hromady.

Pedseda valné hromady konstatoval, e tImto byl projednán bod 4 valné hromady.

V.

Pedseda valné hromady pistoupi1 k estému bodu potadu jednánI valné hrornady — RozhodnutI
o urenI auditora pro rok 2024.

Pedseda valné hromady konstatoval, e vsouladu s ustanovenIrn § 17 odst. I Zákona o auditorech
uruje auditora Spoleánosti valná hromada. UéetnI závërka Spo1enosti musI bt ovëftna auditorem.
UetnI závërka SpoIenosti je souéástI vroni zprávy podie pIsiunch ustanovenI ZU a Zákona o
auditorech. Die ustanovenI § 20 odst. 3 Zákona o auditorech piatI, e provádI-li auditor povinn audit
(iéetnI jednotky, která vyhotovuje vroënI zprávu, je povinen ovéit vroënI zprávu. Die ustanoveni
§ 83 odst. 4 ZOK vyhotovuje-li oviádaná osoba vronI zprávu, je zpráva o vztazIch jejI souéástI a
podléhá tak ovéfenI auditoreni. Auditor bude ovéovat vronI zprávu Spolenosti za dane obdobi,
vCetnë üéetni závërky a zprávy o vztazIch.

Na základë ve uvedeného je valné hromadé navrhováno, aby urCila auditorem SpoleCnosti pro
âéetnI obdobI od 1 .1 .2024 do 3 1 .12.2024 spoieCnost Moore Audit CZ, kteráje vhodnrn kandidátern,
jednak s ohiedem na jejI expertIzu v oboi’u, ale take dlouholetou praxi v oboru. Zároveñ je na
spoleCnosti nezávislá, ale disponuje mnoha informacemi o SpoleCnosti aje tak z pohiedu spoleCnosti
vhodnm kandidátem pro provedenI povinného auditu v roce 2024.

Pedseda valné hromady peCetI návrh usneseni valné hrornady:

Valná hromada Spo1ecnosti (unto v souladu S us(unovenitn §‘ 17 odst. I Zdkona a auditorech uruje
spoleénost Moore Audit CZs.r.o.,se sic//em Karo/inskã 661/4, KarlIn, 186 00 Praha 8, ICO: 092 75
444, zapsanou v obchodnIm rejstiIkzi vc’dené,n Mstskni soudem v Praze, spisová znacka C 333691,
jako auditora Spoleénosti pro uelnI obdohI od 1.1.2024 do 31.12.2024 kprovedenI povinného
auditu.”

Vichni pHtornnI akcionái SpoleCnosti konstatovali, e nernajI v souvislosti s tImto bodem poadu
jednánI ádné otázky, nárnitky i protinávrhy.

Nhslednë bylo pistoupeno k hlasovánI o tomto bothi poadujednáni.

Pedseda valné hrornady konstatoval, e pi hlasovánI o tomto návrhu byli na valné hi’ornadë prItomni
akcionáfi, kteI disponujI spoleene 1.113.900 hlasy, co pedstavuje 56,83 % (zaokrouhlenë) vech
hiasC ye SpoleCnosti.

0 tornto návihu bylo hlasováno s následujIcIm vsledkem:

Pro: 1.113.900 hlasô, tj. 100% hlas6 pNtomnch akcionáü

Proti: 0 hlasü, tj. 0 % hlasô pItomnch akcionáIü

Zdrielo Se: 0 hlasü, tj. 0 % hlasü pHtomn’ch akcionáf6

Pedseda valné hromady uvedi, e valná hromada pijaIa 1.113.900 hlasy, tj. 100 % hlasü pHtomn’ch
akcionáii SpoleCnosti usnesenI v navrhovaném znènI.
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Proti pijatému usnesenI nebyl podán ádn protest.

VI.

Potéji pedseda valné hromady pistoupi1 k poslednImu bodu poadujednánI valné hromady Závèr
Valné hromady.

Pedseda valné hromady konstatoval, e byly projednány vechny body navrhovaného poadujednánI
valné hromady SpoIenosti, a tudI podékoval pfitomnm za üëast a v 10:47 hod. jednánI valné
hromady ukoniI.

MIsto: Praha

Datum: 1.10.2024

Jnéno: JUDr. JiiI Kunáek

Funkce: pedseda valné hrornady, ovèovateI Funkce:
zápisu a osoba povéená séItánIm hlasü

ChalupnIk



 

 

 

PŘÍLOHA Č. 2 

PROTINÁVRH AKCIONÁŘE K BODU 4 POŘADU JEDNÁNÍ 

  



Představenstvo společnosti 

eMan a.s., IČO: 27203824 

se sídlem U Pergamenky 1145/12, Holešovice, 170 00 Praha 7 

ID datové schránky: yax32fa 

                    
                                       
Vážené představenstvo, 
 
 
z pozice akcionáře Společnosti podávám níže uvedený protinávrh k bodu číslo 4. pořadu jednání valné 
hromady svolané na den 17.09.2024, týkající se „Rozhodnutí o naložení s hospodářským výsledkem 
Společnosti za rok 2023“. 
 
 
Znění protinávrhu:  
Valná hromada Společnosti schvaluje následující vypořádání hospodářského výsledku za rok 2023.  
Vykázaný čistý zisk ve výši 10 414 599,82 Kč (= 5,3135 Kč na akcii) bude rozdělen následovně: 
 

(a) výplata dividendy ve výši 2,35 Kč na akcii před zdaněním, tj. celkem 4 606 000 Kč  
(b) převod na účet nerozděleného zisku, tj. celkem 5 808 599,82 Kč  
 
Rozhodným dnem pro uplatnění práva na dividendu je den 10.09.2024, tj. podíl na zisku bude vyplacen 
všem akcionářům, kteří jsou ke dni 10.09.2024 uvedeni ve výpisu z registru emitenta vedeném v 
Centrálním depozitáři cenných papírů a.s. Dividenda je splatná do 3 měsíců ode dne, kdy bylo přijato 
usnesení valné hromady o rozdělení zisku. Společnost vyplatí dividendu výhradně bezhotovostním 
převodem na bankovní účet akcionáře zapsaný v evidenci Centrálního depozitáře cenných papírů a.s. 
u jeho majetkového účtu. 
 
Odůvodnění protinávrhu:     
Navrhované rozdělení zisku odpovídá finančním možnostem Společnosti, která má finanční prostředky 
i na výplatu alespoň části čistého zisku dosaženého za účetní období roku 2023.  
 

Výplata alespoň části čistého zisku dosaženého za účetní období roku 2023 je možná, předpoklady pro 
výplatu dividendy jsou splněny.  
 

Právo akcionáře na podíl na zisku je jedním ze základních akcionářských práv, které lze omezit či 
vyloučit pouze za předpokladu, že jsou dány konkrétní důvody pro takovýto zásah do akcionářských 
práv. Jiný postup je postupem v rozporu se zákonem a s dobrými mravy. 
 
 
Děkuji a jsem s pozdravem. 

    

 
 
Ing. Petr Kořenek, dat. nar. 13.03.1969 
Šestajovice, Myslivečkova 871, PSČ: 250 92 
ID datové schránky: y8wwzij 

 
Šestajovice, dne 21.08.2024 



 

 

 

PŘÍLOHA Č. 3 

STANOVISKO PŘEDSTAVENSTVA K PROTINÁVRHU AKCIONÁŘE K BODU 4 

POŘADU JEDNÁNÍ 

  













 

 

 

PŘÍLOHA Č. 4 

PROTEST AKCIONÁŘE PROTI PŘIJATÉMU USNESENÍ 

 



1 
 

Představenstvo společnosti 

eMan a.s., IČO: 27203824 

se sídlem U Pergamenky 1145/12, Holešovice, 170 00 Praha 7 

ID datové schránky: yax32fa 

 

 

Vážené představenstvo, 

z pozice akcionáře Společnosti podávám níže uvedený protest k bodu číslo 4. pořadu jednání valné 
hromady svolané na den 17.09.2024, týkající se „Rozhodnutí o naložení s hospodářským výsledkem 
Společnosti za rok 2023“. 
 
 
Protest:  
Představenstvo předkládá valné hromadě ke schválení návrh usnesení, ze kterého není patrné, jaké 
konkrétní a důležité důvody brání tomu, aby mezi akcionáře byla rozdělena alespoň část z čistého 
zisku dosaženého v účetním roce 2023 ve výši 10 414 599,82 Kč (= 5,3135 Kč na akcii), a to v podobě 
dividendy.  
 
Z pozvánky a navrhovaného usnesení není zřejmé, proč a z jakých konkrétních a kvantifikovatelných 
důvodů je představenstvem navrhováno, aby byl celý dosažený čistý zisk za účetní rok 2023 převeden 
na „účet nerozděleného zisku minulých let“.  
 
Argumenty představenstva jsou bez doložení jakéhokoliv propočtu a uvedená tvrzení v Odůvodnění 
k tomuto návrhu usnesení nelze ani nijak přezkoumat.  
„Společnost již při svém IPO (vstup na trh Start Burzy cenných papírů Praha) avizovala záměr v 
budoucích letech investovat do rozvoje Společnosti, jednotlivých projektů a případných dalších podílů v 
dceřiných společnostech, což logicky ovlivňuje možnost Společnosti distribuovat zisk akcionářům. V 
souladu s těmito proklamacemi a s ohledem na plánované budoucí výdaje představenstvo Společnosti 
navrhuje zisk nerozdělovat, ale převést jej na účet nerozděleného zisku minulých let. Valné hromadě je 
tedy navrhováno, aby byl Zisk převeden na účet nerozděleného zisku z minulých let (nebyl rozdělen mezi 
akcionáře), a to zejména z důvodů uvedených níže.  
Tímto návrhem představenstvo Společnosti potvrzuje dlouhodobě deklarovaný záměr realizovat 
investice dostupného kapitálu do strategického rozvoje Společnosti, a to zejména s cílem posílení pozice 
Společnosti na trhu, zvýšení odolnosti Společnosti proti ekonomickým cyklům a využití zajímavých 
příležitostí, které trh nyní nabízí (zejména v oblasti AI, transformace energetiky, outsourcingu atd).  
Tyto oblasti a investice do nich jsou strategicky důležité pro růst a budoucnost Společnosti a k jejich 
realizaci je z pohledu Společnosti nezbytné využít kromě jiných zdrojů rovněž vykázaný Zisk. Potenciální 
rozdělení a vyplacení Zisku by naopak snížilo dostupné finanční prostředky pro investice a ztížilo by 
plánovaný růst Společnosti. 

 
Podle mého názoru žádné, natož pak důležité, důvody pro nevyplacení alespoň části čistého zisku mezi 
akcionáře v tomto případě dány nejsou. Z účetních výkazů nadto vyplývá, že je ve finančních 
možnostech Společnosti rozdělit alespoň část čistého zisku mezi akcionáře. Vyplacení alespoň části 
čistého zisku nemůže Společnost nijak ohrozit či nemůže zásadně omezit v uvažovaném rozvoji, když 
se jedná o nízké jednotky mil. Kč.  
 
S ohledem na výše uvedené mám za to, že navrhované usnesení k bodu číslo 4., týkající se 
„Rozhodnutí o naložení s hospodářským výsledkem Společnosti za rok 2023“ je v rozporu se 
zákonem, a to v rozporu s § 407 odst. 1 písm. f) ZOK a s argumentací uvedenou v části „Odůvodnění“, 
a proto proti případnému přijetí znění návrhu usnesení předloženého představenstvem protestuji. 
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Odůvodnění:  
V usnesení sp. zn. 27 Cdo 3885/2017, ze dne 27.3.2019, Nejvyšší soud judikoval, že i po 1.1.2014 platí, 
že právo podílet se na zisku společnosti je jedním ze základních práv akcionáře (srov. § 256 odst. 1. 
ZOK); vytvoří-li akciová společnost zisk, může valná hromada rozhodnout o tom, že zisk nebude 
rozdělen mezi akcionáře, pouze z důležitých důvodů a při respektování zákazu zneužití většiny hlasů (§ 
212 OZ) a že již pozvánka na valnou hromadu musí podle § 407 odst. 1 písm. f) ZOK obsahovat důležité 
důvody pro nerozdělení zisku mezi akcionáře tak, aby se akcionáři mohli na valnou hromadu řádně 
připravit. 
 
Právo akcionáře na podíl na zisku je jedním ze základních akcionářských práv, které lze omezit či 
vyloučit pouze za předpokladu, že jsou dány konkrétní důvody pro takovýto zásah do akcionářských 
práv. Jiný postup je postupem v rozporu se zákonem a s dobrými mravy. 
 
Případným přijetím usnesení v představenstvem navrhovaném znění tedy dojde k porušení základního 
práva akcionáře na podíl na zisk (§ 348 odst. 1 ZOK), ke zneužití většiny hlasů ve společnosti a ke 
zneužití hlasovacích práv k újmě celku (§ 244 ZOK a § 212 OZ), ke zneužití vlastnického práva, jehož 
hlavním účelem je poškodit jiného (§ 1012 ZOK), k porušení povinnosti představenstva odůvodnit 
návrh na (ne)rozdělení zisku (§ 357 ZOK). 
 
 
 
S pozdravem, 
 

 
 

Ing. Petr Kořenek, dat. nar. 13.03.1969 

Šestajovice, Myslivečkova 871, PSČ: 250 92 

ID datové schránky: y8wwzij 

 

 

Šestajovice, dne 21.08.2024 


